
     Karlovarský krajský atletický svaz – 18.3.2014 – Zápis č. 2/2014 
 

Přítomni:     J.Přibáň, L.Dočkal, M.Zítka,M.Sabadin,O.Dvořák 

Omluven:   K.Matička (revizor), 

 

 

Program:        1) Kontrola zápisu č.1/2014 

            2) Vyhodnocení závodů – OP hala dospělí a dorost, KP žactvo                             

                       3) Příprava závodů – dráha 

  4) Informace z předsednictva ČAS 

  5) Různé 

 

Jednání řídil p.Jacek Přibáň. K navrženému programu nebyly připomínky. 

                        

  Ad1)  splněno 

  Ad2)   

  Oblastní přebor hala dospělí a dorost – standartní průběh, příští rok 

uspořádáme samostatně 

 

  Halové Mistrovství Karlovarského kraje žactva -  

  15. února 2014 – organizačně zdařilé, děkujeme všem organizátorům a 

rozhodčím, úprava časového pořadu na další rok 

 

  Ad3)      Letní sezóna 2014:  

     Termínovka závodů – aktualizována na stránkách KKAS 

 

     Pořádání soutěží družstev – VV stanovuje povinnost klubům 

zabezpečit 2 rozhodčí za každý zúčastněný klub na každé kolo OMD mladšího žactva 

Stejnou povinnost mají všechny kluby na závod Oblastního mistrovství jednotlivců. 

 

        Ad4)      -  Informace z předsednictva ČAS podal Jacek Přibáň – příprava 

publikace ke 120 let atletiky 

 

        Ad5)      -  Různé  

a) VV schválil nákup dárkového koše do 1000,- Kč na rozloučenou s trenérskou činností pana 

Kitzbergera 

b) VV schválil příspěvek KKAS za technické uspořádání závodů – 22.4. Chodov, 26.4. Cheb 

a 1.5. Karlovy Vary ve výši 5000,- Kč za každý závod 

c) mezikrajové utkání žactva 14.6. a 21.6. - podrobnosti zjistí pan Přibáň 

d) informace o vývoji kolem stadionu v Karlových Varech 

e) VV schválil Zprávu o hospodaření KKAS v roce 2013, připravenou panem Sabadinem. 

f) SCM – aktuální informace – pan Dočkal 

g) Konference Olympijského výboru – změny postavení spolkové činnosti s platností 

Občanského zákoníku. 

h) VV navrhuje zřízení garančního fondu, ze kterého budou hrazeny náklady při neúčasti 

rozhodčích z některého klubu na OMD mladšího žactva a OMJ. Návrh bude projednán za 

účasti pozvaných zástupců všech klubů KKAS na příštím jednání VV KKAS. 

 

 


